
Zápis ze setkání poskytovatelů a zástupců obcí v rámci projektu „Podpora sociálních služeb v 

Ústeckém kraji“

18. 7. 2013,  magistrát města Teplice

Přítomni na setkání:

Bc. Veronika Lejčková, vedoucí oddělení plánování a rozvoje služeb, Krajský úřad Ústeckého kraje

Bc. Lea Medková, projektový manažer, Krajský úřad Ústeckého kraje

Jana Krpešová, projektový manažer, Krajský úřad Ústeckého kraje

Mgr. Karel Kruška, projektový manažer, Krajský úřad Ústeckého kraje

Bc. Iva Tichá, vedoucí sociálního odboru magistrátu statutárního města Teplice, hostitelka setkání

Mgr. Karel Klášterka, Arkadie

Bc. H.Kulhavá, Oblastní charita Teplice – Agapé II.

K. Jírová, Oblastní charita Teplice

Nepřítomni, omluveni

PhDr. Lenka Krbcová – Mašínová, předsedkyně rady sdružení Fokus Labe

Program  setkání:

Paní Jana Krpešová, projektová manažerka Individuálního projektu Ústeckého kraje, prezentovala 

základní informace, týkající se věcné části projektu. Seznámila přítomné s aktuálními fázemi projektu 

a s připravovanými činnostmi v rámci projektu. 

Slečna Veronika Lejčková doplnila informace o vysvětlení využívání indikátorů k hodnocení 

jednotlivých smluv s poskytovateli služeb. Konstatovala, že projekt, který začal v září 2012, se na 

začátku letošního rozbíhal pomalu vzhledem k náročné administraci veřejných zakázek, ale většina 

zakázek v rámci  projektu však už uspokojivě běží. Důležitá je udržitelnost projektů, obce proto žádají 

jistotu dotačních titulů.

První dotazy vznesla paní Tichá v souvislosti s provozem AD Agapé I., II.  jejich spolupráce 

s ostatními azylovými domy v Oseku a Ústí n/L. Zmínila spolupráci s panem Snížkem z bytového 

družstva Mír pro podporu prostupného bydlení.

Pan Klášterka vysvětlil, jak v domě Helena připravují své klienty na zaměstnání v sociálně-

terapeutických dílnách, kterých má Arkádie několik v různých místech okresu a jak funguje doprava a 

doplňkové služby pro vozíčkáře. Zajímavostí je, že oba bezbariérové mikrobusy mají svůj pevný jízdní 

řád, který je vozíčkářům k dispozici. Představil také jednotlivé výrobní dílny Arkadie a obchod 

v lázeňské čtvrti města.

Na četné dotazy týkající se projektu podpory služeb odpovídaly střídavě vedoucí oddělení slečna 

Lejčková a projektová manažerka paní Krpešová. Později pokračovala diskuze o častých koncepčních 



změnách na MPSV a v Unii zaměstnavatelů a zaměstnanců, která byla velmi zajímavá a do níž 

přispívali svými zkušenostmi všichni zúčastnění.

Závěr

Setkání se podle názoru všech účastníků vydařilo, diskuze přinesla mnoho zajímavých témat a dík

patří i hostitelce setkání paní Tiché, která poskytla zázemí s občerstvením. 

Zapsal: Karel Kruška, 18.7.2013




